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Punkt Tekst 

Valg af ordstyrer 
 
 

Anne Mette Johansen blev valgt og konstaterede at generalforsamlingen 
var rettidigt indkaldt. 

Valg af referent 
 

Lotte Watson blev valgt 
 

Bestyrelsens beretning 
v/ formand Pia Johansen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Så gik der igen et år, hvor der har været fuldt tryk på hos de Grønne 
Quiltere. Antallet af medlemmer ligger stabilt – ca. 69. Eftermiddagsholdet 
er fyldt helt op, dvs. 45 medlemmer, mens der er ca. 24 på aftenholdet. 
Vi har afholdt mange arrangementer i årets løb, både arrangementer, hvor 
vi har kunnet lære noget nyt og så sociale med spisning. 
Et nyt tiltag i år er Maskinsyning, hvor tilmeldte medlemmer mødes 4-5 
gange pr. halvår og, selvfølgelig, syr på maskine. Der er lidt længere tid end 
på de sædvanlige mødedage (hvor man dog gerne må komme i både 
eftermiddagsholdets og aftenholdets tid), og dermed god tid til at snakke 
om og se på hvad hinanden syr. Samtidig er der et lille oplæg om noget 
patchworkrelateret fra en af deltagerne. 
Vi har afholdt 2 dage med undervisning – stitchery med Annebeth og ’sew-
together-bag’, hvor vi hjalp hinanden gennem syningen. Det med at sy 
noget sammen, uden underviser, men med et godt oplæg, har vi ikke 
prøvet før, men det gik over al forventning og der blev fremstillet mange 
flotte bag’s i alskens farver og mønstre. Der var god tilslutning til begge 
arrangementer. 
Succes’en med Maratonsyning blev gentaget med et hyggeligt og 
produktivt arrangement i efteråret. 
Venskabsdag med Sokkelund og Gentofte Quilterne blev afholdt i Møllen, 
hvor vi havde Stine Hagelund til at holde en workshop med foldede 
stjerner, samt en mindre udstilling af vores arbejder. 
Vi har været på udflugt til Patchworkbutikken i Nordsjælland, hvor vi 
mødtes i Holte og kørte i privatbiler til Helsinge. Efter demo, inspiration og 
shopping gik vi til Salekilden, hvor vi fik frokost og kaffe. 
QUIP blev afholdt i Møllen med et pænt antal deltagere og besøgende. Vi 
udstillede blandt andet tæpper syet efter Lotte’s ’en blok om ugen’. 
De sociale medier, facebook og Instagram, er blevet en del af vores rutiner. 
Hanne og Pia B uploader flittigt billeder og tekst om og fra vores 
arrangementer, stor ros til dem og tak for det. 
Og så skal vi ikke glemme vores juleafslutning og sommerafslutning, hvor vi 
traditionen tro nyder god mad og hygger efter først at have diskuteret hvad 
der skal ske i vores forening samt input til DPF, efter oplæg fra bestyrelsen. 
I den sammenhæng tror jeg, at vi har de bedste medlemmer med jeres 
fremmøde og deltagelse, tak til jer også. En af de ting, der er kommet ud af 
disse diskussioner er vores seneste udfordring, nemlig vores net (vores 
netværk), som bliver udstillet i forbindelse med Maribo Craft Days i 
oktober. 
 
Jeg plejer også at sige noget om DPF. Jeg er ikke så bekymret som jeg var 
for et år siden, jeg tror at foreningen er på vej den rigtige vej. Men som 
Gurli skrev i det seneste nummer af Kludemagasinet og gentog i det 
Lokalgruppebrev, der lige er sendt ud, så har foreningen brug for 
medlemmernes hjælp. Vi har diskuteret dette i De Grønnes bestyrelse og 
synes at ’opgaverne’ er for diffuse. Men DPF arbejder på aktiviteter og 
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Kommentarer til beretningen: 
 
 
 
 
 

synlighed i 2025. En af aktiviteterne vil blive en udstilling og synligheden vil 
være deltagelse på adskillige Krea-markeder rundt om i landet. Jeg tænker 
at det bliver mere konkret, hvad man kan hjælpe med, når disse aktiviteter 
er meldt ud. Udstillingen vil komme til at foregå på et billigere sted, end 
træf tidligere har gjort, ligesom det er billigt at have en stand på et Krea-
marked.  
DPF har fået en stabil webmaster, der også vedligeholder websiden, men 
mangler stadig en SoMe medarbejder (lønnet) – så skulle nogen have 
lyst…. 
 
Samtidig har vi i de Grønne Quiltere været med til at starte et samarbejde 
op på tværs af lokalgrupperne på Sjælland, det var sådan set i desperation 
efter at træf 2024 blev aflyst på den ekstraordinære generalforsamling i 
DPF i foråret. Dette samarbejde har et spændende arrangement i 
støbeskeen – nemlig en sy-sammen weekend i det kommende forår. Dette 
arrangement er Lotte tovholder på. 
 
Tak for i år, vi, bestyrelsen, ser frem til det kommende år. 
 
 
 
 
Eneste kommentar fra salen var et kæmpe tak til hele bestyrelsen for deres 
store arbejde som er til glæde for os alle sammen. 

Godkendelse af regnskab og budget 
 
 
 
 
Kommentarer fra salen 

Regnskab og budget blev sendt ud sammen med indbydelsen til 
generalforsamlingen. 
Pia B gennemgik regnskabet og budgettet. 
Regnskab og budget blev godkendt.  
 
Tusind tak til Pia B for at holde styr på finanserne. 
 

Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår uændret 
kontingent (300 kr.) 
 

Kontingent kr. 300,- for 2024/2025 indsættes på foreningens konto  
inden den 1/11-2024 
 
Reg.nr. 9570 kt.nr. 13617449  
Skriv dit navn i ref. Feltet 
 
Bemærk! At nye medlemmer efter 1/6-2024 allerede har betalt for det 
nye år.  
 
 
 
 
 
 

Indkomne forslag: 
 
 

 
Ingen indkomne forslag. 
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Valg af bestyrelse + valg af 
suppleanter 
På valg er: 
 
Annebeth Graae 
(bestyrelsesmedlem). Annebeth 
modtager genvalg 
 
Helle Kornbo (bestyrelsesmedlem). 
Helle modtager genvalg 
 
Pia Johansen (bestyrelsesmedlem). 
Pia modtager genvalg 
 
Birte Marquard Jensen (suppleant). 
Birte modtager genvalg 
 
Valg af ny suppleant 
 
 
 
 
 

Bestyrelsesmedlemmer: 
 
Annebeth Graae blev genvalgt 
Helle Kornbo blev genvalgt 
Pia Johansen blev genvalgt 
 
Suppleanter: 
Birthe Marquard Jensen blev genvalgt 
Elisabeth Meldgaard blev valgt 

Valg af revisor 
Lisbeth Winkel modtager genvalg. 
 

Lisbeth Winkel blev valgt. 

Eventuelt: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Bestyrelsen præsenterede sig selv og fortalte om hver deres 
arbejdsopgaver.  
De fortalte om at de pt. udfærdiger drejebøger til diverse aktiviteter, så det 
fremover letter arbejdet når disse skal afholdes.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


